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Zápis ze zasedání Studentského parlamentu

24.11.2022, zasedací místnost děkana, Fakulta elektrotechnická ČVUT v Praze

zápis provedl: Tomáš Pícha, Alena Brožová

začátek zasedání: 19:12

1. Schválení programu schůze

M. Andrýsek:
Zahajuje schůzi a vítá účastníky. Rovnou přechází k schválení prvního bodu.

1. Schválení programu zasedání (vede: M. Andrýsek, typ: hlasování, čas: 5 min.)
2. Info z klubů (vede:  M. Andrýsek, typ: informace, čas: 15 min.)
3. Info z AS ČVUT (vede: zástupce AS ČVUT, typ: informace, čas: 10 min.)
4. Info z Centrály (vede:  M. Andrýsek, typ: informace, čas: 10 min.)
5. Schválení ekonomické činnosti Vánoční večírek SU ČVUT 2022 (vede: M. Andrýsek, typ:
hlasování, čas: 10 min)
6. Vyloučení externího klubu SPELEO FBMI ze SU ČVUT (vede: M. Andrýsek, typ: hlasování,
čas: 10 min)
7. Schválení ekonomické činnosti zaČVUTění Winter Edition 2023 (vede: M. Haniš, typ:
hlasování, čas: 20 min)
8. Ekonomická činnost Podolské Vánoce (vede: Lukáš Novotný, typ: hlasování, čas: 5 min)
9. Členské příspěvky (vede: Lukáš Novotný, typ: hlasování, čas: 15 min)
10. Konflikt na Ukrajině (vede:  M. Andrýsek, typ: diskuze, čas: dle potřeby)
11. Rámcová smlouva s ČVUT  (vede:  M. Andrýsek, typ: diskuze, čas: dle potřeby)

N. Různé (vede: L. Novotný, typ: informace, čas: dle potřeby)
N.1. TPPPPPPPP (vede: L. Novotný, typ: nespecifikováno, čas: dle potřeby)
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Před zahájením zasedání byla vytvořena možnost posílat dotazy prostřednictvím platformy

Slido. Přístupový kód byl účastníkům promítnut.

1. Schválení programu zasedání (vede: M. Andrýsek, typ: hlasování, čas: 5

min.)

Usnesení 2022-11-01:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje program zasedání zaslaný do

konference Parlamentu dne 23.11.2022.

OHP: 12; 12:0:0 – Usnesení bylo přijato

2. Info z klubů (vede: L. Novotný, typ: informace, čas: 15 min.)

Silicon Hill (Slávik M.):

Martin se představuje jako nový předseda klubu Silicon Hill, hodně lidí ho dle něj nezná a

on nezná je. Je studentem FIT ČVUT, magisterské studium. Nepřipravoval si představení,

rád by všechny (z PAR) poznal. Info z klubu – na posledním představenstvu řešili hodně

bodů, hlavně řešili členské příspěvky, což úplně nevyšlo. Hodně lidí má obavy, že změna by

reflektovala změnu v rozpočtu a tak se rozhodli, že CEN SH zpracuje možné dopady na

rozpočet podle rozhodnutí jedné ze 3 variant (sloučení, navýšení a něco mezi tím). Až

zpracují návrhy, tak snad na dalším představenstvu rozhodnou. Řešili ještě VIP členy a

hlasovali o vyloučení jednoho člena (prošlo).

Novotný L.:

Upozorňuje Martina na komplikace při sloučení všech členství. Neboť by byl problém při

převodech mezi kluby. Zmiňuje možnost zavedení “Aktivního členství” podobně jako na

Sincoolce, které řeší možnost odpustků.

Čáp M.:

Ptá se proč vyloučili člena.
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Slávik M.:

Oficiálním důvodem je poškozování dobrého jména a špatná reprezentace klubu.

Čáp M.:

Ptá se přesně se stalo.

Slávik M.:

Dotyčný nepřišel sám na představenstvo, aby se obhájil.

Selvek R.:

Upozorňuje , že to na Strahově probírali neveřejně. Proto navrhuje, aby si Martin

rozmyslel, co všechno chce říkat.

Slávik M.:

Souhlasí a potvrzuje oficiální stanovisko, které uvedlo. Dále zmiňuje diskuzi, která

proběhla s panem ředitelem Vodičkou ve strahovské menze o podmínkách ubytování na

strahově.

Pod-O-Lee (Novotný L.):

Na Podolí si schválili 2 aktualizované interní předpisy, kamery a pozice v klubu. Jinak měli

schůzku ohledně názorů v klubu, co se komu v klubu líbí a nelíbí, doufá, že to povede k

zlepšení (vnímání lidí jak navenek, tak uvnitř klubu). Pokračují v představě čajovny.

Sincoolka (Valach P.):

Měli Halloween párty, turnaj v pinpongu, deskovy spojené s pubquizem a proběhl šachový

turnaj.

Hlávkova kolej (Gula P.):  - bez hlasovacího práva
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Na Hlávkově koleji není nic moc nového. V říjnu měli Welcome párty. To je vše co jej

napadá.

eFDrive (Mašinda P.):

Proběhla akce “Neformální setkáná se senátory”, kde podcenili kolik lidí zajímá senát (ake

se moc nepovedla), dále byla noc na fakultě, to se povedlo hodně. Proběhly volby do

představenstva, nový předseda je Jáchym Thon.

BEST (Fišer V.):

V BESTu probíhá virtuální General assembly  a připravují  Vánoční večírek.

FIT++ (Lysenko D.):

Minulý měsíc neměli moc akcí, akorát jednu teambuildingovou, která byla dobrá. Získali

ale hodně nováčků, kteří pomáhají a zlepšují studentský život. Objednali PR věci, bohužel

se nepovedlo koupit kachničky. Na další měsíc máme v plánu Vánoce, FITrip (Drážďany) a

workshop jak dělat kočkouších (naznačuje skutečně kočičí uši na hlavě).

Tichý Š.:

Ptá se, kdy to je.

Lysenko D.:

Vypadá to, že to bude přímo na vánoční párty – 16. 12.

ISC (Marek F.):

Dělo se toho poměrně hodně. Na konci října diskutovali o tom, zda se přejmenují. Po

hlasování změna neprošla. V pondělí si zvolili prezidenta na příští rok.Zároveň schválili

drobnou změnu stanov (podklady byly zaslány do konference parlamentu, změna se

týkala možnosti vést schůzky v angličtině) a schválili výroční zprávu. Udělali výroční

zprávu za minulý rok. Také měli teambuilding pro členy. Účastnili se dalších akcí převážně
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týkající se setkávání studentů. Dále organizují spoustu věcí pro zahraniční studenty.

Plánují i vánoční besídku. Zve ostatní, aby se zúčastnili.

Tichý Š.:

Ptá se jaký byl ten název, který neprošel.

Marek F.:

Erasmus Student Network CTU in Prague. Jsou součástí ESN a všechny kluby, které jsou

součástí, se již přejmenovaly. Je snaha sjednocovat značku. Jsou poslední.

Klub Čajovna (Jedlička T.):

V době posledního PAR měli halloweenskou akci, ta se povedla. Pak dělali druhý ročník

čajovnickcýh her (interní akce) a taky se povedla. Připravují vánoční akci a chystají se na

volby, které proběhnou za dva týdny. Právě nyní probíhá degustace čajů.

+/-FEL (Petrásek V.):

Pomáhali fakultě na dni: Staň se na den expertem na elektromobilitu. Na Halloween

vyřezávali dýně. Přapravují šachový turnaj a přednášku Help2, aby prváky připravili a

vysvětlili jim jak si zapisovat předměty.  Připravovali volby.

zaČVUTění (Haniš M.):

V zaČVUTění proběhly volby koncem minulého měsíce, už není předseda, novým

předsedou je Tomáš Machorek (Mahony). Dál proběhla Halloweenská párty zaČVUTění, to

bylo den po volbách a pořádně to tam oslavili. O víkendu byli společně na horách, asi 14

členů se potkalo u členky na chatě a udělali si hezký víkend.

AVC ČVUT (Hošna M.):

Tradičně dělali akce jako týden vědy akademie věd. A tradičně se účastnili koncertu na

Václavském náměstí 17. listopadu a streamují.
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ESC (Dub T. a Čapek L.):

Připravují rozsvícení vánočního stromečku 6. 12., chtějí prodávat svařák, plánovali EČ, ale

fakulta jim přiklepla peníze. Vánoční akce bude na fakultě strojní. Snaží se klub

přetransformovat, aby nedělali pouze přednášky pro studenty. Dělají nějaké sociální akce,

pivní běh na Strahov, bude Pub Quiz, budou nové další akce krom přednášek.

IAESTE (Broda O.):

U IAESTE proběhla výměna vedení, mají novou prezidentku Terezu Dudovou. Věnují se

stážím a tuto neděli budou dělat školení na Linkedin (online + na fakultě stavební).

Lysenko D.:

Ptá se jestli je to klasické školení jak pracovat s Linkedin, jako dělá Kariérní centrum ČVUT

o tom jak pracovat s Linkedin.

Broda O.:

Pozvou člena, který s Linkedinem pracuje často a hodně, jak s Linkedin pracovat a využít

ho i pro organizace.

Tichý Š.:

Ptá se zda bude záznam.

Ondra:

Zeptá se se a zkusí zařídit. Dá vědět.

3. Info z AS ČVUT (vede: zástupce AS ČVUT, typ: informace, čas: 10 min.)

Váňa O.:

Měli pestrý program, zasedali 26. 10. Jejich program na příští zasedání má 17 bodů. Na

rektorátě probíhá personální reorganizace rektorátu. Mění se ředitelé (právní oddělení a

další). Zdůrazňuje, že spousta prorektorů (jako prorektor Holý, prorektorka Kramaříková)

již sídlí v Betlémském paláci. Prorektorka Kramaříková aktuálně je i zastupující kvestorka.
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Zmiňuje nejasné odvolání pana kvestora. Pan rektor se snaží zlepšit komunikaci mezi

jednotlivými odbory. Ondra také zdůrazňoval, aby komunikace byla lepší i v rámci SÚZu.

RVH - Rada pro vnitřní hodnocení (jedna z institucí akreditující studijní programy) Doteď

zasedali tak, že v rámci zasedání byl pouze jeden student. Od prosince by se jim mělo

podařit, aby tam byli studenti dva. Celkový počet lidí na zasedání je prý mnohem větší asi

10.

Andrýsek M.:

Ptá se zda se studenti nehlásí, nebo tam nechtějí. Případně co je za problém.

Váňa O.:

Je to dané spíš tím, že to nikdo neřešil. Ten jeden student se tam sám trápil.

Schvalovali plán realizace strategického záměru ČVUT na rok 2023. Mělo by se podařit

zrekonstruovat Béčko na stavárně. Projektů je mnohem více. Realizace stavárny je

plánována na rok 2027.

Změnily se podmínky studentské grantové soutěže. Hlavně proto, že jsou i tací, kteří za

celou dobu SGS neodevzdali žádný výsledek, žádný článek ani práci. Byly desítky výsledků,

kdy si lidi zažádaly, vyhráli, ale nic neodevzdali.

Vyjadřovali souhlas k etické komisi. Současná etická komise je prý složena z poměrně

starších ročníků, což se Ondrovi nelíbí, neboť by byl rád, kdyby tam byli i mladší lidé.

Informace o stavu kolejí a menz: Měli v pondělí akci, kterou pan ředitel sezval v menze,

kterou byla diskuze s ředitelem SÚZ ČVUT. Zmiňuje hodnotné informace od pana Zavadila

(Ekosan, firma zařizující desinsekci) ohledně řešení situace. Na senátě posledně bod okolo

štěnic řešili asi půl hodiny a Ondra se ptal pana rektora na názor co s tím dělat. Nevypadá

to, že by se to nyní nějak řešilo. Bude se ptát příští týden znovu.

Bude se schvalovat rekonstrukce bloku 12. Pravděpodobně by mohla být do roku 2024.

K menzám: Řeší se, že Kladno je stále docela problémové. (Kladno je problémové samo o

sobě protože to je Kladno.) Snaží se vyřešit tamní menzu a zvednout její kvalitu. Vytvořila

se studentská anketa, kde vzniklo několik podnětů, které půjdou na děkanát.
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Koleje na Strahově:

Již zmiňoval blok 12. U dalších bloků se uvidí co se podaří udělat rozpočet na další rok.

Hodně záleží na tom jak se změní cena za energie.

Na Hlávkově koleji řeší podnět, že na této koliji jako na jediné se vrací klíče na vrátnici.

Řešili proč to tak je.

Gula P.:

Oficiálním důvodem je prý, že mají systémové zámky. Jsou jediná kolej která je v centru v

Praze 2. Sám tam pracoval na vrátnici. Několikrát (asi 4 krát) obrátil skupinky nezvaných

hostů ven. Nelíbí se mu, že se musejí klíče vybírat, ale situaci chápe, neboť v centru je to z

hlediska bezpečnosti je to lepší a vracení klíčů obhajuje.

Váňa O.:

Začali to řešit hlavně z toho důvodu, že když tam přišel sám Ondra, měl tam být vrátný,

který tam nebyl a na vrátnici byly vyskládané klíče. Kdokoliv z ulice si je mohl vzít a jít do

nějakého pokoje.

Bubenečská kolej:

Harmonogram stále není dodržen a kolaudace stále není k dispozici. Nábytek je na skladě,

ale závady stavební firmy jsou velké. Nejsou si jisti, jak se situace bude vyvíjet dál.

Zmiňuje některé závady, jako například podlahy položené dříve, než se udělalo cokoliv

jiného.

Gopay: (agata-stravnik-gopay)

SUZ spustil GOPAY, tedy lze v menze nabít isic skrze platební kartu. Je to ještě v počátkách

a dolaďují to.

Valach P.:

Ptá se zda se bavíme o fyzickém terminálu v menze, nebo webové aplikaci.
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Váňa O.:

Baví se o webové aplikaci. Varuje, že časem bude nejspíš jen jedna možnost nabíjení v

hotovosti (Studentský dům – menza), zbytek se bude nabíjet kartou online. Důvod SÚZu

je, aby lidé strávili méně času v frontě.

Pícha T.:

Ptá se jak časté jsou výpadky.

Váňa O.:

Výpadky nejsou problém. Proces je problematický. Do strávníka se nepřihlásíš přes SSO.

Naposledy v úterý to nešlo.

Na závěr zmiňuje, že na FITu stále probíhají volby do akademického senátu ČVUT. Na

ostatních fakultách by již mělo být odhlasováno.

Valach P.:

Ptá se zda se řešily energie.

Váňa O.:

Zatím se nakupují. Ve středu se pokusí zjistit více informací.

4. Info z Centrály (vede: M. Andrýsek, typ: informace, čas: 10 min.)

Novotný L.:

Zmiňuje diskuzi, která proběhla v panem ředitelem na Strahově. Měla by se nyní konat

každým čtvrt rokem. Řešili se nejen štěnice, ale i ekonomika SÚZ a výroční zprávy.

Brožová A.:
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Zmiňuje, že 16. 12. bude PR schůze, byla by ráda, kdyby z každého klubu přišel jeden

zájemce, aby se lidé seznámili. Probíhá to tak, že si lidi společně řeknou co mají za akce a

jak je případně sdílet. Po rozhovoru o SU budou dále pokračovat běžným pokecem. Vyzývá

i k oznamování akcí od jednotlivých klubů. Info pošle do konference parlamentu.

Pícha T.:

Zmiňuje poslední turnaje Souboje fakult. Dále upozorňuje na plánovaný workshop o

týmové spolupráci, který proběhne na strahově. Přihlašovací formulář poslal skrze

facebookovou skupinu.

Andrýsek M.:

Upozorňuje, že spousta klubů mělo volby. Ale předsedová se nehlásí o jmenovací dektery

a vyzývá k kontaktování prezidentky. Netýká se to externích klubů.

Dále upozorňuje na Vánoční večírek. Více informací ještě přijde emailem.

Zmiňuje nadcházející volby prezidenta a upozorňuje na prozatím jedinou kandidátku,

kterou je přítomná Markéta Jirmanová. Připomíná volební harmonogram.

- diskuze se uskuteční 28.11.2022

- volba 29.11.2022 obojí na FELu – stejné místo kde jste teď

Výroční zprávu za rok 2021 dodají během Vánoc.

Během prosince by měla vzniknout i objednávka na červené SU mikiny a další červený

brand. Měli by být možné i černé mikiny, neboť po nich byla poptávka.

Novotný L.:

Společně s hlášením klubu vyzývá k odevzdání revize posiloven. Bylo depisováno, že to

nebylo zvykem (zvykem to bylo za Joža) dělali to každé 2 roky. Je to taková pojistka, že je

vše ok, že se lidem co tam cvičí nic nestane. Hlášení je prý do poloviny ledna domnívá se.

Prosí, aby to bylo součástí hlášení o klubu.
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5. Schválení ekonomické činnosti Vánoční večírek SU ČVUT 2022 (vede: M.

Andrýsek, typ: hlasování, čas: 10 min)

Andrýsek M.:

Uvádí bod. Promítá ekonomickou činnost.

PRezentuje jednotlivé body EČ.

Haniš M.:

Ptá se jak se budou lístky prodávat.

Andrýsek M.:

Uvádí, že to bude přes aplikaci Went.

V rámci EČ je uvedeno, že “Zaniká k 8. říjnu 2022”, proto bude dokument upraven a znovu

zaslán.

Vyhlašuje pauzu na 10 minut, než opraví dokument EČ.

Realizuje se pauza.

Petr Gula odchází ze zasedání.

Valach P.:

Navrhuje, aby se EČ schválila až na příštím mimořádném parlamentu, neboť nebyly

zaslány podklady dostatečně včas.

Hošna M.:

Poznamenává, že je problém s podklady diskutabilní. Všechny věci, o kterých se hlasuje se

musí zaslat do termínu. Pokud se zašlou po termínu, tak se nadpoloviční většinou

schvaluje zařazení bodu na program. Navíc je běžnou praxí, že se na zasedání změní věci a

poslou se znovu.
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Valach P.:

Zmiňuje, že dle něj došlo k větším změnám.

Diskutuje se o podkladech a dochází se k závěru, že změny nebyly zásadní a je možné podklady

uznat a Pavel Valach souhlasí.

Usnesení 2022-11-02:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje ekonomickou činnost na akci

Vánoční večírek SU ČVUT 2022 zaslanou do konference Parlamentu dne 24. 12. ve 20:12.

OHP: 12; 11:0:1 – Usnesení bylo přijato

6. Vyloučení externího klubu SPELEO FBMI ze SU ČVUT (vede: M. Andrýsek,

typ: hlasování, čas: 10 min)

Andrýsek M.:

Uvádí bod. Vysvětluje, že komunikace se Speleo FBMI již nefunguje několik let. Již za Joža a

snad i déle. Ivče se podařilo zjistit, že prý nezvládli covidovou krizi a již téměř nefungují.

Samotným jim vyloučení prý nevadí, neboť oni nemají SU co nabídnout a ani SU jim .

Hošna M.:

Ptá se jaké to má praktické dopady.

Brožová A.:

Pronáší vtip o přetisknutí triček kvůli uvedenému počtu klubů.

Další námitky nejsou.
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Během diskuze upozorňuje Michal Hošna a Pavel Valach na nepřesnost správného jména

organizace a správné jméno je dohledáváno pomocí justice.cz. Nalezené jméno je doplněno do

usnesení.

Usnesení 2022-11-03:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT vylučuje externí klub Duha Studánka IČO:

62728288 také známý jako SPELEO FBMI.

OHP: 12; 9:0:3 – Usnesení bylo přijato

7. Schválení ekonomické činnosti zaČVUTění Winter Edition 2023 (vede: M.

Haniš, typ: hlasování, čas: 20 min)

Haniš M:

Děkuje za slovo. Pořádají seznamovací kurz v létě a rádi by dělali obdobu i v zimě, nejen

pro prváky, ale pro kohokoliv, kdo se chce účastnit. Loni tuto akci udělali dost punkově,

když ještě nebyli klub. Domluvili se jako skupina a jeli do Alp. Vzhledem k inflaci se

rozhodli, že výlet do alp by stál hodně (ledvinu), tak pojedou letos do Krkonoš. Jsou tři

možnosti jak se účastnit. První turnus na 3 noci, nebo 4, nebo na celý týden. Je to z toho

důvodu, že hodně lidí už i pracuje a proto nemohou celý týden. Je tam i ta možnost pro

studenty jet na celý týden. Cenu uvedenou v EČ opisoval od někoho, kdo to neměl s DPH,

ale celkem. Cena za noc klesá s počtem nocí co si účastník zaplatí. Vybírali velice pečlivě

chatu s bazénem, ale pak zjistili, že je bazén vypuštěný.

Příjmy odvodili tak, že stanovili nejlepší a nejhorší scénář (nejlepší: chatu zaplní úplně, ale

na celý týden). Výdaje jsou: pronájem, trička pro účastníky, mikiny pro organizátory,

pomůcky pro program + občerstvení. Promítání filmů (popcorn), welcome drinky, náklady

na instruktory (chtějí tam mít 3 družstva, začátečníky snowboard,lyže a pokročilé) chtějí 2

instruktory na každou skupinu. Vychází to 7 lyžovacích dní pro 6 instruktorů na svahu.

Sportovní vybavení + společenské hry – někteří nebudou jezdit po kopcích, ale na běžkách
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a proto se rozhodli se koupit vosky a korky. Bude školení, jak se voskují lyže. Společenské

hry - došlo k zničení některých her, potřebují koupit nový Twister. Chtějí je vozit na vleky,

proto tam mají položku na benzín. Dále je tam rezerva, kdyby to nenaplnili.

Hošna M.:

Ptá se zda jsou si jisti, že 15 % DPH je správně.

Haniš M.:

Vycházel z toho jak dělají kurzy v létě. Není si jistý a situaci ještě ověří.

Dále diskutují nad zaokrouhlení cen dle DPH. Michal Hošna upozorňuje, že to je dané zákonem.

Mašinda P.:

Ptá se, proč možnost jet na celý týden končí o den dříve, než druhý turnus (možnost jet na

4 dny, končí o den déle, než možnost jet na týden.)

Haniš M.:

Zmiňuje že to je pozůstatek z minulé verze a jedná se o chybu. Představenstvo klubu si

toho nevšimlo.

Ondra V.:

Zmiňuje lékárnu a ptá se zda tam bude zdravotní dozor.

Haniš M.:

Potvrzuje, že tam bude člověk s kurzem zdravotníka.

Valach P. a Hošna M.:

Diskutují o zaokrouhlování čísel v rámci DPH.
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Hošna M.:

Rada pro všechny, konzultujte dokumenty  s účetní.

Pícha T.:

Ptá se na organizační věci. Zajímá ho, co se stane, když nevyberou dostatek peněz.

Haniš M.:

Zmiňuje, že dojde ke škrtům nákladů. Například skipasů pro instruktory.

Pícha T.:

Ptá se zda si to budou platit i instruktoři.

Haniš M.:

Potvrzuje, že instruktoři si to platit budou. Ovšem ti aktivní, kteří budou aktivně pracovat

mohou čerpat výhody toho, že na den kdy povedou družstva budou mít proplacené

skipasy.

Pícha T.:

Ptá se zda jsou tam i jiné zdroje příjmu na což Martin odpovídá, že nejsou. D8le se ptá zda

plánují trika kupovat každý rok pokud se akce bude opakovat a v takovém případě

doporučuje vytvořit univerzální trika bez konkrétního roku.

Novotný L.:

Ptá se zda mají v materiálech a pomůckách započtený alkohol tester.

Haniš M.:

Myslí, že ho neplánovali kupovat, protože ho většina z členů vlastní. Asi by se tam prostor

pro tester našel.
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Usnesení 2022-11-04:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje ekonomickou činnost zaČVUTění

Winter Edition 2023 zaslanou do konference Parlamentu dne 24.11.2022 v 20:55.

OHP: 12; 9:0:3 – Usnesení bylo přijato

8. Ekonomická činnost Podolské Vánoce (vede: L. Novotný, typ: hlasování,

čas: 5 min)

Novotný L.:

Omlouvá se, že EČ není zarovnává do bloku a čísla nejsou zarovnaná pod sebe. Naučí nové

lidi v klubu, aby to bylo správně. Uvádí, že SU ČVUT Vánoce znamenají Podolí, vždy je tam

zasedání Parlamentu, je to tam krásný a chtějí to takto udržovat. Koná se už po

několikáté. Mají tam nějaké svařáky, čaje, perníky, klobásy, budou tam soutěže.

Haniš M.:

Ptá se zda bude klobása s kečupem.

Novotný L.:

Uvádí, že to jde na náklady klubu. Není přesně daná dávka kečupu, to záleží na každém

kolik si dá.

Informuje o ekonomické činnosti a jejich jednotlivých bodech.

Hošna M.:

Ptá se v kolik akce začíná.

Novotný L.:

Pokud se neplete, tak v 19:00.
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Hošna M.:

Ptá se, zda prodávají věci pod cenou.

Novotný L.:

Uvádí, že mají organizátory, co si občas něco dají, tak náklady jsou za klubem, je to tak

odměna i pro ně.

Usnesení 2022-11-05:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje ekonomickou činnost Podolské

Vánoce zaslanou do konference Parlamentu dne 22.11.2022.

OHP: 12; 12:0:0 – Usnesení bylo přijato

9. Členské příspěvky (vede: L. Novotný, typ: hlasování, čas: 15 min)

Novotný L.:

Uvádí bod. Členské příspěvky jsou řešeny dlouhou dobu a většina klubu je vzorných, ale v

současné době čekají na jeden klub. Pokud by bylo možné to urychlit, aby v rámci SU mohli

být jednotní. Mělo by to vzniknout k 1. 1., a nemyslí si, že by bylo vhodné, aby členské

příspěvky byly nejednotné v rámci klubů. Není to čistě kvůli výši příspěvků, ale i kvůli

rámcové smlouvě, která na to čeká. Zároveň by uvítali, aby základní členství zůstalo tak

jak je definované (tj základní + připojení do akademické sítě).

Valach P.:

Zmiňuje, že bude zasílat konkrétní znění, které bylo schváleno v Sincoolce.

Slávik M.:

Ptá se co mají dělat, když se představenstvo rozhodne že to nechtějí spojovat.
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Novotný L.:

Ptá se jak velká část nových členů je Pro nebo Proti změně v poměru k fosilním členům.

Slávik M.:

Víc starších členů by preferovalo zachování rozdělení.

Novotný L.:

Prý to bylo to kvůli tomu, že mají externí členy a ve chvíli, kdy přistupují do posiloven atd.

je členství nastavené tak, aby tam byly vyšší ceny, pokud se nemýlí.

Andrýsek M.:

Doplňuje Lukáše. Iniciativa vznikla od posilkářů, někteří lidi platili členství na posilky a k

tomu dostali (museli si zaplatit) i internet. To přišlo některým lidem nefér. Takže nechtěli

platit zbytečně internet, ale pouze posilovny.

Pekárek V.:

Zmiňuje, že v rámci základního členství je na SH více výhod. Cituje výňatek (z

představenstva klubu): “Nechcete si to projít jako centrála mimo zasedání? Je to spousta

nápadů ale chybí konkrétní navržená řešení podložená čísly.” Cítí enormní tlak, od SU, ale

nevidí podložení čísly.

Novotný L.:

Za CEN SU to bylo hlavní to sloučení, to že se k tomu přidalo zvyšování byla iniciativa

klubů, z toho důvodu to nepočítali.

Členové Silicon Hillu diskutují od koho by podklady měli přijít. Shodují se, že tyto podklady si

vypracuje CEN SH.

Novotný L.: :
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Uvádí, že bylo by fajn o tom dát Centrále (SU) vědět, že po CEN něco chtějí, a Lukáš pošle

případné důvody proč se to dělá.

Pekárek V. a Kochman M.:

Oznamují, že to bylo řečeno před necelými 48 hodinami, ale spíš většinově se shodli na

tomto názoru noví i staří členové.

Slávik M.:

Oznamuje, že většina členů představenstva SH nechce sloučit základní a síť, ale chtějí

sloučit síť a další aktivity jako hudebny atd.

Novotný L.:

Ptá se, jak by se jmenovalo.

Slávik M.:

Něco jako “rozšířené členství”.

Pekárek V.:

Upozorňuje, že je poté potřeba změnit interní předpisy klubu.

Selvek R.:

Připomíná, že v létě když se to řešilo v grilcentru, byli tam bývalí členové KK a tvrdili, že

kluby si musí zažádat změnu člen. příspěvků a následně je případně schválí parlament.

Uvádí, že to s lidmi diskutoval a není toto tvrzení pravda, parlament a shromáždění klubů

může členské příspěvky změnit za kluby.

Novotný L.: a Selvek R.:

Diskutují o předpisu. Zda parlament může/nemůže změnit klubu členské příspěvky.

Tvrzení ve stanovách je napsáno tak, že lze pochopit oběma způsoby, tedy tak, že
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parlament a shromáždění to mohou rozhodnout za kluby nebo i tak, že kluby to nejprve

musí navrhnout sami a pak až parlament může rozhodovat. Shodují se, že je možné, aby

parlament a shromáždění klubů mohly rozhodnout o změně za kluby (bez předchozího

návrhu), ale tento krok je nežádoucí a mělo by dojít ke schválení ve shodě s kluby.

Případné následky mohou být problematické.

Tichý Š.:

Zmiňuje, že současně s tím se řešila synchronizace platebních období, naprostá většina to

má sjednocené, kromě Pod-O-Lee a Bubnu, a rozhodlo se, že se to změní i období

platnosti.

Pícha T.:

Uvádí, že si potřebuje vyjasnit situaci. Ptá se, co by dle členů Silicon Hillu pomohlo situaci

řešit/urychlit. Zda může CEN SU nebo Parlament nějak pomoci se rozhodnout.

Slávik M.:

Zmiňuje, že potřebují ty čísla, která budou podkladem pro rozhodnutí. Mají dost nápadů,

ale nemají čísla a to vadilo většině. Nechtějí se vrhnout do něčeho co je může hodně

ovlivnit, protože by mohl být velký problém s rozpočtem. Navíc se jim bude měnit

představenstvo a nechtějí novým členům způsobit problémy.

Pícha T.:

Ptá se, zda má představu v jakém formátu by ty čísla potřeboval.

Slávik M.:

Děkuje za podporu. CEN SH může dát čísla z průměrů roku a varianty rozpočtů na

následující rok. To byl výstup z představenstva.
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Hošna M.:

Jestli to chápe správně, tak se řeší 2 problémy – Za prvé: Nesmí mít nic co se jmenuje

síťové členství, bez toho nejde pokračovat v rámcovce. Nesmí existovat nic jako síťové

členství. Druhá věc je mít sjednocený členství, ale o tom si mohou kluby rozhodnout sami.

Upozorňuje, že pokud někde zůstane síťové členství tak ho Parlamentu zruší, přes to

nejede vlak.

Tichý Š.:

Ujišťuje se, že v rámci Silicon Hillu e debata ohledně finanční stránky, a s přejmenování

není problém.

Slávik M.:

Uvádí, že když se to spojí, tak s tím problém určitě nebude, když se to spojí i s hudebnama

atd. tak se to prostě pojmenují obecně. Problém by byl kdyby všichni byli proti to dát do

společné varianty. Proběhla diskuze: když síťové členství pojmenoval jako akademické

členství tak se to představenstvu nelíbilo, představenstvo je spíš skeptické. Ale chápe, že

to musí přejmenovat.

Tichý Š.:

Ptá se, zda jsou si členové představenstva vědomi kontextu rámcové smlouvy.

Slávik M.:

Potvrzuje, že to zmiňoval. Když to zůstane pojmenované jako síťové členství a bude to

spojené s internetem, tak ohledně ČVUT a CESNET by to vadilo.

Tichý Š.:

Připomíná, že výsledkem je rámcová smlouva, pokud se změna neučiní, tak se nedá bez

toho posunout dál.
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Pekárek V.:

Nemyslí si, že mají cokoli proti přejmenování. Ještě se ptá, zda chtějí změnu zavést od 1. 1.

Je to uprostřed AR. Na začátku by bylo to mohlo být lepší.

Diskutuje se o platebních obdobích.

Pícha T.:

Zmiňuje, že na Strahově (během předchozího zasedání) se shodli, že zvýšení členství po

letních prázdninách, by mohlo mít psychologický dopad na méně studentů, neboť přijdou

nový, kteří předchozí ceny nezažili.

Novotný L.:

Ptá se zda kolik lidí vypadne postupně z SH, kolik se ubytuje atd. (doplnit), protože velká

část členů zůstává, pokud se neplete.

Dvořák P.:

Point je to že nastupují prváci v léte, kteří to uvidí poprvé.

Tichý Š.:

Souhlasil by s Tomášem, ale je potřeba posunout rámcovku a tímto by se posunulo řešení

o půl roku.

Andrýsek M.:

Uvádí, že by se dalo nyní vyřešit pojmenování nyní a zbytek potom, ale doporučuje to

udělat přijednom. Nechceme to takhle dál posouvat.

Pekárek V.:

Cituje: “S novými lidmi pojedete nanovo, můžete si to pak podložit touto diskuzí.”

Jde o to, že se vymění v představenstvu klubu až 11 lidí.

Jsme Studentská unie ČVUT. Strana 22



Studentská unie ČVUT

Jugoslávských partyzánů 1580/3
160 00 Praha 6

https://su.cvut.cz
su@su.cvut.cz

Diskutuje se o termínu změny k 1. 1.

Novotný L.:

Ptá se proč Silicon Hillu přichází smysluplné sloučit všechno a ne základní. Proč ne síťové

a základní.

Dvořák P.:

Zmiňuje, že to lidi spíše odradí lidi.

Diskutuje se o ceně za sportovní členství.

Tichý Š.:

Ptá se, zda SH má odhad kolik členů má základ a nemá internet.

Selvek R.:

Dohledává asi 177 jen se základem. Což je 3 procenta členů, kteří nemají síťové členství.

Probíhá diskuze základním členství, kdo kolik těch členství má a jak by je to

Kochman M.:

Reaguje na Lukášův dotaz a uvádí, že hudebny a ateliér mají jen desítky lidí a proto je pro

klub vhodné to sloučit.

Novotný L.:

Ptá se proč třeba hudebny nedají do základního, když se jedná jen o desítky, jako výhodu

základního členství.

Slávik M.:
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Debatovalo se o tom, že hudebny nebudou pod tím základem (sloučeným). V tomto

případě je problém, že je tam nějaká režie přístupu do místnosti, a když tam nahodí místo

desítek členů všechny aktivní, tak ta režie na to kontrolovat přístupy, místnosti, správce

atd. budou mít mnohem víc práce. Když to dostanou v základním členství tak už budou

kalendáře totálně narvané, bude se muset víc řešit přístupy a jestli se tam něco stane atd.

tak to může být problém.

Novotný L.:

Ptá se, zda mají stejné časové bloky hudeben.

Kochman M.:

Rezervace v hudebně není vymahatelná. A na Strahově se o tom již diskutovalo.

Selvek R.:

Opravuje se k svému předchozímu výpočtu. Je to asi 224 jen se základem. Což je 8

procenta členů, kteří nemají síťové členství.

Dvořák P.:

Finance nejsou hlavní aspekt. V klubu je hodně lidí, kteří jsou ještě aktivní, ale nebydlí na

SH a chtějí klub nějak podpořit. Zaplacení základního členství je pro ně tím prostředkem

jak podpořit. Platit více by pro ně mohlo znamenat opuštění klubu a ztráta podpory.

Diskutuje se o podobě členství a odpustků.

Hošna M.:

Navrhuje diskuzi představit, protože je spíš na Představenstvo SH.

Novotný L.:
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Uvádí, že pohled Parlamentu znají, a Parlament zná jejich (Silicon Hillu), pokud budou chtít

podpořit v jejich pohledu, tak prosí, aby dali vědět vědět.

21:31 Jedlička Tomáš odchází (delegát klubu Čajovna)

21:35 Odchází M.Haniš

10. Konflikt na Ukrajině (vede: M. Andrýsek, typ: diskuze, čas: dle potřeby)
Andrýsek M.:

Ptá se, zda je vše s touto situací v pořádku.

Slávik M.:

Řešili možná připojení ukrajinců k internetu. Možná by je chtěli přivádět do klubu nebo

řešit připojení přes iskam, pokud by ČVUT dokázal udělat export údajů. Tento systém je

prý implementovaný někde v Brně, stálo by to prý cca 30 000 Kč (neví jistě), nebo by to šlo

tak, že jim zobrazení zprávu v loginu, a od nějakého dalšího období (1.1.) možná měsíc

později by se jim zobrazovala zpráva: “Pojďte se registrovat do klubu jestli chcete dál mít

připojení.”

Pícha T.:

Upozorňuje na možný problém negativního PR ve chvíli kdy dojde k zdražení souběžně s

připojením ukrajinců do sítě.

11. Rámcová smlouva s ČVUT (vede: M. Andrýsek, typ: diskuze, čas: dle
potřeby)

Andrýsek M.:
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Informuje, ČVUT čeká na přejmenování členství. Dodatek platí do 30. 6. 2023. Zbytek by

měl být vyjednaný. Jakmile budou dořešeny příspěvky, tak se bude řešit přímá podoba

smlouvy.

Probíhá diskuze o tom, že dříve byla myšlenka do smlouvy více implementovat přínos SU ČVUT

pro ČVUT.  To by se mělo řešit až v rámci konkrétního znění.

N. Různé (vede: L. Novotný, typ: informace, čas: dle potřeby)

Selvek R.:

Informuje o situaci v rámci klubu Silicon Hill, 6.11. byl informován o podezřelých výběrech

na kartě SH. Předseda si vybíral finance, které měly jít do kasy, ale využíval je na osobní

účely. Šlo o 80 300 Kč. Situace je víceméně vyřešená. Předseda rezignoval. Klub má

nového předsedu. Bude se to řešit splátkovým kalendářem ze strany bývalého předsedy.

Na Silicon Hillu probíhá kontrola, kolik zmizelo peněz. Částky mají potvrzené od paní

Sojkové a paní účetní. Suma by snad neměla narůst. Bylo tu několik problémů ohledně

mechanismu klubu, místopředseda o tom vědět od léta, paní sekretářka o tom věděla také

několik měsíců a ani jeden o tom neinformovali. Místopředseda uznal chybu.

Vyzývá aby v případě, že členové zjistí , že se něco takového děje u nich v klubu , tak ať to

hned řeší s prezidentkou nebo s KK, ale jak mohou vidět dá se všechno vyřešit. Detaily

bude vědět prezidentka.

Hošna M.:

Také vyzývá, aby členové oznamovali takové problémy a nebát se zavolat prezidence a říct

co se děje a s čím je problém.

Tichý Š.:
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Ptá se, zda výběry v hotovosti lze více hlídat a označit za podezřelé. Například pokud by

byly výrazně vyšší.

Selvek R.:

Potvrzuje, že situace bude řešena.

Dvořák P.:

Uvádí, že výběry nebyly identifikovány za podezřelé, bylo to v průběhu delší doby.

Nákupy z pivovaru:

Pekárek V.:

Ptá se, kdo nakupuje Lobkowicz. Je trochu problém, že SU má u pivoobchodu jedno ičo a

pivovary nejsou schopni tam přiřadit kontaktní osobu. Snažil se to sjednotit, chodí klubu

faktury, které jim nepatří. Ptá se, zda má smysl nějaký alias, něco jako pivo@su.cvut, že by

to šlo na všechny. Stalo se to jednou, kdy mu volali, že přivezli pivo a on vůbec nevěděl, že

někdo má přijet.

Valach P.:

Navrhuje, zda by dávalo smysl to přesměrovat na kancelář.

Pekárek V.:

Aktuálně je tak on a kancelář.

Valach P.:

Přijde mu to jako nejlepší takhle, teoreticky by tam mohli být všichni.

Pekárek V.:
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Uvádí, že také jde o to, kdo to bude udržovat, že by to šlo na pivo@su pak by se to

přeposlalo na pivo@sin atd. a kluby si to mohou udržovat aktuální.

Jako druhá věc k pivu:

Pekárek V.:

Silicon Hill měl sjednanou slevu 20 procent, pak se to přetáhlo na celou SU. Na SHOW

zkusili pivovar Kácov (původně měli dohodu 6+1 zdarma), je to domluvené. Měli schůzku

s panem Kaňkou, a nyní to udělají jako procentuální slevu – domluvili se na 15 procent. S

tím, že to není ani z ceníku pivoobchodu ale z ceníku velkoobchodního. Je to pouze na piva,

nepočítá se malinovka, tím že SU je pod jedním IČ, tak byste na to měli dosáhnout všichni.

Novotný L.:

Uvádí, že objednávky řešili tak, že tam byly objednávky od Lobkowitze, a byla tam

uvedená poznámka o který klub jde.

Pekárek V.:

V rámci Lobkowitze to prý funguje ale problém je nyní s tím pivoobchodem - Kácovem.

Andrýsek M.: Ukončuje schůzi.

Konec 21:59
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